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            OBEC  RADOŠOVCE 
Obecný úrad 188, 908 63 Radošovce 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Radošovciach 

konaného dňa 24. júna 2022 o 19.00 hod. v zasadačke Obecného úradu v 

Radošovciach. 

 

Predsedajúci :  Ing. Vladimír Kočárik, starosta obce 

 

Prítomní:  Mgr. Viktor Gréč 

  Ing. Karin Lukáčová   

  Ing. Ján Tokoš 

  Ing. Jozef Stúpal   

  p. Marián Kudláč 

  Mgr. Juraj Mikula 

  Ing. Ján Pekar 

  Mgr. Andrej Žúrek 

  p. Martin Molent     

    

Program :  
 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Správa č. 5 a 6 o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky obce Radošovce 

4. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2022 

5. Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12.2021 

6. Schválenie Záverečného účtu Obce Radošovce a rozpočtového hospodárenia za rok 2021 

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Radošovce č. 1/2022 o určení výšky finančných 

príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelanie a nákladov spojených so 

stravovaním v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Obec Radošovce 

8. Určenie počtu poslancov obecného zastupiteľstva a rozsah výkonu starostu obce na nasledujúce 

volebné obdobie 

9. Žiadosti občanov 

10. Rôzne 

 11. Diskusia 

 12. Záver  

 

K BODU 1 : Otvorenie zasadnutia 

 

Zasadanie Obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol Ing. Vladimír Kočárik, starosta obce Radošovce, 

skonštatoval, že je prítomných 9 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina poslancov a preto je Obecné 

zastupiteľstvo uznášaniaschopné. 

 

a) Schválenie overovateľov zápisnice  
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Starosta navrhol za overovateľov zápisnice poslancov Ing. Jozefa Stúpala, Ing. Karin Lukáčovú, za 

zapisovateľku určil p. Veroniku Šrámkovú. 

 

Uznesením č.  281/2022 boli za overovateľov zápisnice schválení Ing. Jozef Stúpal a Ing. Karin 

Lukáčová. 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 2 /Ing. Jozef Stúpal, Ing. Karin Lukáčová/ 

Uznesenie bolo schválené.                                                                                                                                               

 

b) Schválenie programu - starosta prečítal navrhovaný program. 

 

Uznesením č. 282/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo navrhovaný program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Správa č. 5 a 6 o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky obce Radošovce 

4. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2022 

5. Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12.2021 

6. Schválenie Záverečného účtu Obce Radošovce a rozpočtového hospodárenia za rok 2021 

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Radošovce č. 1/2022 o určení výšky finančných 

príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelanie a nákladov spojených so 

stravovaním v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Obec Radošovce 

8. Určenie počtu poslancov obecného zastupiteľstva a rozsah výkonu starostu obce na nasledujúce 

volebné obdobie 

9. Žiadosti občanov 

10. Rôzne 

 11. Diskusia 

 12. Záver  

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU  2 : Kontrola plnenia uznesení 

 

- výstavba vodovodu – bola na mesiac prerušená z dôvodu doriešenia technických záležitostí medzi 

zadávateľom a realizátorom prác. V týchto dňoch sa vrátila jedna pracovná skupina, dokončuje 

hlavný rad vo Vieske, následne pribudnú ďalšie pracovné skupiny na realizáciu prípojok, takže 

predpokladaný termínu spustenia vodovodu do konca roka zatiaľ platí. V uplynulých dňoch bol tiež 

zvolaný kontrolný deň, za účasti štatutárov, kde zástupca BVS oznámil, že začínajú pracovať na 

príprave podkladov ku kolaudácii. Pán Martin Molent vytkol starostovi, že málo informoval 

verejnosť o podrobnostiach a dôvodoch prerušenia prác na vodovode a žiadal, aby v budúcnosti boli 

aktuálne informácie prístupné. Poslanci diskutovali a súhlasili, že treba verejnosť viac informovať. 
 

K BODU  3 : Správa č. 5 a 6 o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky obce Radošovce – 

predložila hlavná kontrolórka  obce Mgr. Anna Škodová, ktorá prítomných stručne informovala 

o obsahu správ, ktoré boli poslancom odoslané do mailov na vedomie.   

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie.  
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K BODU 4: Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2022 – predložila hlavná kontrolórka 

obce Mgr. Anna Škodová a stručne informovala prítomných o obsahu. Poslanci požiadali 

o vykonanie kontroly v MŠ Radošovce a vypracovanie správy.   

 

Uznesením č. 283/2022 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Plán 

kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2022. 

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 5 : Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12.2021 – predložil 

starosta a prečítal správu.   

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie.  

 

K BODU 6 : Schválenie Záverečného účtu Obce Radošovce a rozpočtového hospodárenia za 

rok 2021 – predložil starosta, oboznámil prítomných s obsahom, pani kontrolórka nemala výhrady. 

 

Uznesením č. 284/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo záverečný účet Obce Radošovce a 

rozpočtového hospodárenia za rok 2021 bez výhrad. 

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesením č. 285/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo použitie prebytku v plnej výške 48757,29 € 

na tvorbu RF. 

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 7: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Radošovce č. 1/2022 o určení výšky 

finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelanie a nákladov 

spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Obec 

Radošovce – predložil starosta a oboznámil prítomných s obsahom a zmenou, ktorú navrhli poslanci 

v § 3 a 5 uvedeného VZN. 

 

a) schválenie pozmeňujúceho návrhu 

 

Uznesením č. 286/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo pozmeňujúci návrh a to v §3 sadzba v sume 

25,- € a v §5 sadzba v sume 15,- €. 

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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b) schválenie VZN 

 

Uznesením č. 287/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo Všeobecne záväzné nariadenie Obce 

Radošovce č. 1/2022 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu 

a vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je Obec Radošovce. 

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 8: Určenie počtu poslancov obecného zastupiteľstva a rozsah výkonu starostu obce 

na nasledujúce volebné obdobie – predložil starosta a doplnil, že je zákonnou povinnosťou OZ pred 

voľbami schváliť počet volených poslancov obecného zastupiteľstva a navrhol počet 9 poslancov. 

 

a) schválenie počtu poslancov OZ  

 

Uznesením č. 288/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo 9 poslancov obecného zastupiteľstva pre 

nasledujúce volebné obdobie. 

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) schválenie rozsahu výkonu starostu obce 

 

Uznesením č. 289/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo plný úväzok starostu obce pre nasledujúce 

volebné obdobie. 

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 9: Žiadosti občanov 

 

a) Žiadosti o pridelenie bytu  v bytovom dome súp. č. 144 – p. Vladimír Vojtek, byt č. 1, p. Jozef 

Kuchárek,  byt č. 3, p. Peter Madák, byt č. 4, p. Karolína Vaňková, byt č. 5, Mgr. Katarína 

Skačanová, byt č. 6, p. Hana Kudláčová, byt č. 8, p. Adriana Nikolová, byt č. 9, p. Mária 

Vaculková, byt č. 10  – predložil starosta a doplnil, že u Mgr. Katarína Skačanovej evidujeme 

nedoplatok a jeho úhradu prisľúbila vykonať najneskôr do konca júla.  

 

Uznesením č. 290/2022  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pridelenie bytu pre p. Vladimír Vojtek, byt 

č. 1, p. Jozef Kuchárek,  byt č. 3, p. Peter Madák, byt č. 4, p. Hana Kudláčová, byt č. 8, p. Adriana 

Nikolová, byt č. 9, p. Mária Vaculková, byt č. 10, na jeden rok. 

 

Za: 9 

Proti: 0 
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Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesením č. 291/2022  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pridelenie bytu pre p. Skačanová na 

obdobie tri mesiace.  

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) Žiadosti o pridelenie bytu  v bytovom dome súp. č. 288 – byt č. 1 p. Miroslav Drinka, byt č. 

6, Bc. Stanislav Šrámek,  byt č. 8, p. Tomašovič Eduard – predložil starosta.  

 

Uznesením č. 292/2022  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pridelenie bytu pre p. Miroslav Drinka, byt 

č. 1, Bc. Stanislav Šrámek,  byt č. 6, p. Eduard Tomašovič, byt č. 8, na jeden rok. 

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

c) Žiadosť o pridelenie bytu č. 13 v bytovom dome súp. č. 288 – Ján Končitík – predložil starosta 

a doplnil, že sa jedná o byt, ktorý užíva p. Jozef Matúš, ktorému aktuálna nájomná zmluva končí 

k 30.6.2022 a u ktorého evidujeme nedoplatok a preto sa, ani v prípade, že by znovu požiadal 

o pridelenie bytu, neodporúča schváliť nový prenájom.  

 

Uznesením č. 293/2022  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pridelenie bytu č. 13 v bytovom dome súp. 

č. 288 pre p. Jána Končitíka, na jeden rok. 

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

d) Žiadosť o dlhodobý prenájom pozemku – Felix Madák, Radošovce č. 317 – predložil starosta.  

 

Uznesením č. 294/2022  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer dlhodobého prenájmu, z dôvodu 

osobitného zreteľa – užívanie pozemku priľahlého k pozemku žiadateľa.  

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 10 : Rôzne 

 

a) Použitie rezervného fondu – predložil starosta. 

 

Uznesením č. 295/2022  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu v rozsahu: 
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Názov investičnej akcie 

Výška finančných prostriedkov 

v € 

Detské ihrisko pri ZŠ  2 020,00 

  
Použitie rezervného fondu v sume 2 020,- € na dokončenie detského ihriska pri Základnej škole. 

Kompletná príprava terénu a výsev trávnika. 

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) Schválenie kronikárky obce – predložil starosta a navrhol pani Máriu Kurtovú, nar. 20.7.1961, 

trvale bytom Radošovce č. 336. 

 

Uznesením č. 296/2022  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje kronikárku obce p. Máriu Kurtovú, bytom 

Radošovce č. 336, nar. 20.7.1961.  

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

c) Schválenie termínov zasadnutí OZ – predložil starosta a navrhol termín 22.9.2022. 

 

Uznesením č. 297/2022  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje termín nasledujúceho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva na deň 22.9.2022. 

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 11 : Diskusia 

 

Ing. Karin Lukáčová pripomenula vypracovanie alebo začatie prípravných prác na 

vypracovaní  PHSR na nasledujúceho obdobie. Starosta prisľúbil, že kontaktuje firmu, ktorá bude na 

návrhu pracovať. 

Informovala sa na dôvody schválených a nezrealizovaných žiadostí o predaj pozemkov, starosta jej 

na konkrétne prípady odpovedal.  

Opýtala sa tiež na parcelizáciu IBV Na konci, starosta odpovedal, že zatiaľ nie je pripravená.  

 

Ing. Jozef Stúpal sa informoval, či sa vymáhajú nedoplatky za daň z nehnuteľností, Bc. 

Iveta Matúšová odpovedala, že pracovníčka p. Miroslava Kučerová momentálne pracuje na 

rozhodnutiach za aktuálny rok a následne sa bude venovať vymáhaniu starších nedoplatkov 

a vytvoreniu zoznamu nevymožiteľných pohľadávok a pripraví návrh na ich odpísanie.  

 

Mgr. Andrej Žúrek sa opýtal, či by sa nedala zvýšiť efektivita výberu daní, nakoľko je 

momentálny systém postavený na dobrovoľnosti daňovníka. Poslanci diskutovali o možných 

spôsoboch zefektívnenia výberu daní.   
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Ing. Ján Tokoš sa informoval, kto opraví časti chodníka na Párovciach, ktoré boli 

poškodená pri budovaní vodovodu, starosta odpovedal, že zhotoviteľ dá tieto časti do pôvodného 

stavu a navrhol, že zvolá obhliadku priamo na mieste za účasti pána poslanca a zástupcu zhotoviteľa.   

 

Pán Martin Molent sa informoval, ako sa bude riešiť žiadosť p. Jozefa Chrenku ohľadom 

prístavby Domu smútku vo Vieske, starosta odpovedal, že sa rieši viac možností, napr. zakúpenie 

materiálu obcou a práce budú uskutočnené svojpomocne. Pán Martin Molent tiež poukázal na nutnosť 

orezania drevín na pozemku a v okolí cintorína, starosta navrhol, že naplánuje stretnutie na mieste, 

kde sa môže riešiť dostavba domu smútku s p. Chrenkom aj obhliadka drevín a ich orez, príp. výrub.  

 

Ing. Karin Lukáčová sa opýtala, akým spôsobom bude vykonaná spätná úprava chodníka 

pri kultúrnom dome, poslanci a starosta diskutovali, starosta sľúbil, že vec prejedná so zástupcom 

zhotoviteľa.  

 

Mgr. Andrej Žúrek otvoril diskusiu o poslednej fáze úprav vybrežených panelov. 

Nakoľko Správa povodia požaduje odstránenie drevín, aby sa s technikou dostali k brehu 

a zabezpečili osadenie panelov navrhol, aby to zabezpečila obec v spolupráci s DHZ v najbližšom 

období, kedy tečie v koryte málo vody a bude možné panele osadiť s pomocou žeriava z cesty.   

 

Pán Martin Molent sa informoval, či je nakúpený materiál na výmenu strešnej krytiny na 

budove „Starého kina“, starosta odpovedal že je a práce by mohli byť vykonané do konca augusta.  

 

Mgr. Juraj Mikula navrhol, aby bola pri príležitosti životného jubilea dožitých 80 rokov 

p. Alojza Ivánka, udelená cena obce. Starosta povedal, aby na ďalšie zasadnutia OZ predložil návrh 

na schválenie.  

 

Pán Martin Daniška sa opýtal, či sa striekali mosty proti zeline a pripomenul, že je treba 

pokosiť IBV Na konci.  

 

K BODU 12: Záver 

 

 Pretože zo strany poslancov ani prítomných občanov neboli vznesené žiadne ďalšie 

pripomienky, starosta Ing. Vladimír Kočárik zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

 

 

Ing. Vladimír  Kočárik                   

                                                                           Starosta obce  Radošovce      

 

 

 

 

 

 

Overovatelia :     

 

Ing. Jozef Stúpal ............................................. 

 

Ing. Karin Lukáčová ............................................. 


